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        Pani 

   Aleksandra Owca  

   Radna Miasta Krakowa  

 

 

 

 

W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie przejęcia Szpitala Miejskiego 

Specjalistycznego im. Gabriela Narutowicza przez inną jednostkę, przekazaną przez Pana 

Jakuba Koska, Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 8 maja 2025 r., uprzejmie informuję.  

 

Urząd Miasta Krakowa nie prowadzi żadnych rozmów czy negocjacji z Ministerstwem 

Obrony Narodowej w sprawie włączenia Szpitala Miejskiego Specjalistycznego  

im. G. Narutowicza w struktury 5 Wojskowego Szpitala Klinicznego z Polikliniką SPZOZ  

w Krakowie. W związku z powyższym brak jest jakichkolwiek ustaleń, harmonogramów czy 

oficjalnych pism w tej sprawie. 

 

 

z up. PREZYDENTA MIASTA 

Stanisław Mazur 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat  

2. Biuro Nadzoru Właścicielskiego 

3. Wydział Skarbu Miasta 

4. Kancelaria Prezydenta 

5. Wydział Komunikacji Społecznej 

6. Biuletyn Informacji Publicznej 

7. aa 
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